
   Styrelsemöte 8/2 2021 

Närvarande: Margareta, Magnus, Christopher, Tommy, Rickard, Mats, Solveig, Kristina 

 

1)Margareta öppnade mötet. 

 

2)Kristina valdes till sekreterare för mötet.  

 

3)Föregående protokoll. 

Inga kommentarer på detta. Protokollet godkändes 

 

4) Plan för fotbollssäsongen samt ledarmöten 2021 

Erik håller möte med ledare i varje lag. Detta arbete pågår. 

Anmälan av lag: Seniorlaget herrar i div 4. Två juniorlag på pojksidan 17-19 år. Flicksidan i 15-16-serien, 11-

manna. Därefter fylls det på med lag i de yngre åldrarna.  

Vi ligger efter 1 år med utbildningar pga  corona. C-diplom-utbildningen kommer att gå digitalt i vår.  

 

5) Uppdragsavtal fotbollssamordnare 

Styrelsen beslutade att dokument för fotbollssamordnare godkändes. 

Korrigering av ersättning för att inte komma över ett halvt prisbelopp. Då behöver inte KIF betala sociala 

avgifter. Reseersättning kan betalas ut utöver detta.  

 

6) Utdrag ur belastningsregistret 

Saknas fortfarande intyg från en ledare från belastningsregistret. Det har tagit mycket energi att jaga dessa 

intyg. Det är inte ok.  

Rutin från 2020 måste revideras. För 2021 uppdateras rutiner så att endast nya ledare under 2021 behöver 

lämna in utdrag ur belastningsregistret.  

Vartannat år måste nytt intyg visas upp vilket gör att under 2022 skall alla lämna in nya intyg.  

 

7) Fotbollsskola 2021 

ÖFF har sagt att man hoppas kunna genomföra fotbollsskolorna men att man utreder saken. Vi går inte ut med 

någon information innan ÖFF har återkommit i frågan.  



Yvonne fortsätter med förberedelser under tiden.  

 

8) Årets KIF:are 

Ett flertal nomineringar har kommit in och styrelsen röstade fram en vinnare. Denne kommer att presenteras 

på årsmötet.  

 

9) Årshjul 2021   

Godkändes 

 

10) Förberedelse av årsmöte 

Kallelse har gått ut. Mötet kommer att bli digitalt. Rickard tar fram ett förlag på vilken plattform som skall 

användas och administrerar hur anmälan, röstning mm skall gå till.  

Magnus har börjat gå igenom ekonomin med revisorn. Kommer att bli klart i nästa vecka.  

Allt dokument inför årsmötet skall publiceras senast 18/2. Margareta och Magnus ser till att det blir gjort.  

 

11) Övrigt 

Förslag att avskrivningstiden på konstgräsplan skrivs ner från 7 till 5 år då livslängden troligen inte är längre 

än max 5 år för den.  

Alla ledare skall få områdesnycklar. Yvonne får i uppdrag att ordna med fler kopior.  

Tobias Arén har tagit fram ett bruttoförslag avseende renovering av omklädningsrum mm både i Sandviken och 

Kullevi. Margareta och Magnus kommer att gå igenom detta tillsammans med Tobias och sedan återkomma till 

styrelsen med ett investeringsförslag. Ev finns det chans att få ett visst anläggningsbidrag. Detta kommer att 

undersökas vidare.  

Christoffer tog upp frågan om padelbanor. Kommunen har tidigare sagt att det inte går vid vårt område men de 

har nu kommit tillbaka och sagt att det kan finnas möjlighet. Christoffer kommer att följa frågan.  

En uppdatering av hemsidan är nödvändig. Den behöver göras mer överskådlig och det måste bli lättare att 

hitta de dokument som läggs upp. Styrelsen inkl Erik ger sig själva i uppdrag att efterforska om det finns 

kompetens inom föreningen. Heidi Berger har tidigare flaggat för att det kan finnas studenter som kan vara 

intresserade. Magnus kontaktar Heidi. 

 

12) Nästa möte 

Årsmötet 5:e mars kl 18:00. Gamla styrelsen möts upp på kansliet.  

Nästa styrelsemöte är 8 mars kl 18:30. 

 

13) Mötet avslutas 

 

 



 

 


